
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 18
Olomouc - západ

Č. 2 / 2024 05. 02. 2024 / 17:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Hebelka Milan, Bc. MBA, Svozil Miloslav, Musil Tomáš, Mgr., Konečná Renata, Mgr.,
Šafránek Petr, Bc., Šnoblová Markéta, Mgr., Škůrková Ivona, Aláčová Andrea, Baštanová
Petra, Mgr., Nič Oldřich, Ing.

Omluveni: Černocký Tomáš, Ing.

Hosté: Zástupce MP
Paní Šustková

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Chodník Krapkova před hotelem Flora
Paní Šustková projevila nespokojenost s chodníke v úseku ulice Krapkova před hotelem FLORA. Celá ulice
Krapokva je po rekonstrukci, pouuze tento úsek nikoli. Komise porvěří finanční náročnost opravy a možnou
součinost majitele hotelu. Zajistí Tomáš Černocký.

1.2 Resslova - poprava chodníku v úseku Dvořákova - Mozartova
Komie byla seznámena s výběrem opravy chodnáíku v tomto úseku.

1.3 Odstranění dvou dopravních značek Na Šibeníku (na úrovni domu č.o. 46)
Komise obdržeka žádsot zna odstranění dvou dopravních značek Na Šibeníku (na úrovni domu č.o. 46), které v
chodníku překáží.
1) Značka A10 (Světelné signály)Je opravdu nutné ve městě upozorňovat řidiče na blížící se světelnou
křižovatku, přičemž světelné signalizační zařízení na křižovatce "U Anči" je navíc neustále vypnuté a funguje
pouze při průjezdu vlaku? 
2) Značka IJ1 (Policie)
Je nutné v dnešní době navigací a mobilních telefonů upozorňovat na služebnu Policie, která je vzdálená
vzdušnou čarou cca 0,5 km a je v Řepčíně.
Komise tuto žádost podpúoruje a žádáme o PROVĚŘENÍ MOŽNOSTI odstranění.
 

1.4 ESTETIZACE 2024
Komise diskutovala o možnosti využití 150 tis na Estetizaci. Padlo několik návrhů k vyýsadbě zeleně a další
nápady. Ve hře je ještě spolupráce s KMČ TAbulový vrch při nové výzdobě podchodu od školy Mozartova
směrem k FN Olomouc v rámci Street Art festivalu. Bude dořešeno v měsící březnu.

1.5 Publikace o naší místní části
Na březnovou schůzi Komise pozve p. Švece k dalšímu jednání ohledně Publikace o naší místní části.

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu



Dvořákova 17 - dotaz na legaltitu stavebních úprav - Předáno
Ulice Na Vozovce - chodník před bývalým Barem Libra - Předáno
Vysazení zeleně  před domy Na Vozovce 7 a 9 - Předáno
Kontejnerové stání Na Vozovce x U místní dráhy - Předáno

Starší požadavky

Zápis č. 9/2023 ze dne 04. 09. 2023: Křižovatka ulic Tř. Svornosti a Dvořákova - Předáno
Zápis č. 9/2023 ze dne 04. 09. 2023: Odstranění 2 suchých stromů v ul. Dvořákova - V realizaci
Zápis č. 9/2023 ze dne 04. 09. 2023: SVJ Foerstrova 36-40 - odstranění desítky let nevyužívaných věšáků na
prádlo - V realizaci
Zápis č. 10/2023 ze dne 02. 10. 2023: Estetizace 2023 - letničky - vnitroblok Foersterova - Žilinská - Brandlova -
tř. Svornosti. - Předáno

5 Projednávané záležitosti

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Odstranění dvou dopravních značek Na Šibeníku (na úrovni domu č.o. 46)

Komise obdržeka žádsot zna odstranění dvou dopravních značek Na Šibeníku (na úrovni domu č.o. 46), které v
chodníku překáží.

1) Značka A10 (Světelné signály)
Je opravdu nutné ve městě upozorňovat řidiče na blížící se světelnou křižovatku, přičemž světelné signalizační
zařízení na křižovatce "U Anči" je navíc neustále vypnuté a funguje pouze při průjezdu vlaku? 

2) Značka IJ1 (Policie)

Je nutné v dnešní době navigací a mobilních telefonů upozorňovat na služebnu Policie, která je vzdálená
vzdušnou čarou cca 0,5 km a je v Řepčíně.

KOMISE ŽÁDÁ O PORVĚŘENÍ MOŽNOSTI ODSTRANĚNÍ.

 

8 Obecné informace

8.1 Termín další Schůze 18.3. v 17:00

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 2 / 2024

Datum schválení zápisu: 20. 03. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Hebelka Milan, Bc. MBA

Zapsal/a:
Hebelka Milan, Bc. MBA

Ověřil/a:
Nič Oldřich, Ing.


